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Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 

1: Waal ontwikkeling heeft delen van het integraal akoestisch onderzoek Wilderszijde 

gedeeld met potentiële kopers, nog voor dit onderzoek gedeeld was met de gemeenteraad 

of de vooroverleg-partners. 

 a) Was het college hiervan op de hoogte gesteld?  

 b) Zijn er afspraken gemaakt over wat wel en niet en op welk moment mocht worden 

gedeeld? 

 c) Is het gebruikelijk dat onderdelen van een concept rapport worden gedeeld met derden 

terwijl deze niet wordt gedeeld met de raad als deze er om vraagt?  

 

2: Waal ontwikkeling heeft drie kaarten uit het onderzoek gedeeld, namelijk die over 

wegverkeer, luchtverkeer en over spoorverkeer, maar niet een kaart met de cumulatieve 

geluidsdruk.  

 a) Is het college van mening dat hiermee de kopers voldoende zijn geïnformeerd?  

 b) Zijn er nog meer punten in het rapport waarvan het college vindt dat deze met de 

potentiële kopers zouden moeten zijn gedeeld? 

 c) In haar antwoord van 23 juli 2020 op mijn technische vragen heeft het college het over 

een memo speciaal over het onderwerp geluid als onderdeel van de kopersinformatiemap, 

welke vervolgens onderdeel zou uitmaken van de koopovereenkomst, had het college op 

dat moment zicht op de inhoud hiervan? Mocht het college van mening zijn dat de 

potentiële kopers hiermee niet voldoende zijn geïnformeerd, wat heeft zij in de 

tussenliggende tijd gedaan om deze informatie aan te laten vullen? 

 

3: In haar brief van 16 september 2020 zegt het college het volgende: "Pas na verwerking 

van de binnengekomen vooroverleg-reacties is sprake van een volledig en correct 

akoestisch onderzoek." In de communicatie vanuit Waal ontwikkeling wordt er niet 

gemeld dat het om een concept rapport gaat en dat de informatie daarom mogelijk niet 

volledig of correct is. Is het college van mening dat dit had moeten worden gemeld? 

 

4: Graag ontvang ik of krijg ik, per direct, toegang tot het Integraal akoestisch onderzoek 

voor het nieuwe bestemmingsplan van Wilderszijde, opgesteld door Bureau Antea. 
 

 



 


